
OSNOVNA ŠKOLA FRAN FRANKOVIĆ 

KLASA: 007-04/23-06/2            

URBROJ: 2170-1-56-23-3 

 

SKRAĆENI ZAPISNIK  

SA 8. SJEDNICE VIJEĆA RODITELJA  

ODRŽANE DANA 30.08.2023.g. u  18:00 h u glavnom hodniku Škole 
Sjednici su uz članove Vijeća roditelja, nazočni ravnatelj škole Vedran Kosovac i Ines Sajko, 

tajnica škole kao zapisničar. Sjednicu otvara predsjedavajuća gđa. Mirjana Palada Kmetović 

koja svih pozdravlja i konstatira da sjednici nije nazočna natpolovična većina njenih članova i 

stoga se ne mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci (spisak nazočnih čini sastavni dio 

materijala ove sjednice).  

O točkama 1. i 2. odlučivat će se na sjednici na kojoj bude prisutan kvorum, a prisutni su 

suglasni da se na današnjoj sjednici iznesu kratke informacije u svezi te točke. 

Dnevni red se mijenja i sada glasi: 

3. Informacije u svezi početka nove školske 2023./2024.g.i 

4. Razno. 

 

AD.3. Informacije u svezi početka nove školske 2023./2024.g. 
- Kadrovske novosti -  Tijekom ljetnih praznika pristigla je suglasnost Ministarstva za 

zapošljavanje Stručne suradnice – pedagoga/ice na neodređeno, puno radno vrijeme. 

Stručna suradnica – knjižničarka je otišla u mirovinu pa će Škola objaviti javni natječaj 

za popunu tog radnog mjesta.   

- Informacije u svezi početka nastave – ravnatelj iznosi najvažnije informacije, a koje su 

objavljene na službenoj web stranici Škole. Zaključkom Gradonačelnika odobrena je 5. 

grupa programa Produženog boravka. Konačni rezultati upisa bit će objavljeni 

31.08.2023.g.na službenoj web stranici Škole i ulaznim vratima škole.  

- sportske aktivnosti – isti korisnici nastavljaju i ove školske godine u istim terminima. 

- Carnet eŠkola – pristigla su 21 prijenosna računala za učenike koji će biti na 

raspolaganju učenicima u knjižnici Škole. Zamijenjene su stare pametne ploče u dvije 

učionice i postavljene nove zavjese u tri učionice. 

- Marende - nema posebnih uputa od strane nadležnog ministarstva za ovu školsku 

godinu. Primili smo donaciju od društva Podravka d.d. i od Grada Rijeke za obnovu 

školske kuhinje i nabavu kuhinjskih aparata i opreme. Članica postavlja pitanje u svezi 

učenika koji konzumiraju posebnu prehranu zbog zdravstvenih razloga obzirom da su 

po nalogu škole za te učenike ishođene potvrde liječnika. Ravnatelj još nema rješenje 

za to, ali će istražiti sve mogućnosti.  

 

AD.4. Razno 

- Ravnatelj iznosi kratke informacije iz Izvješća o sigurnosti za II. polugodište šk. 

2022./2023.g. članovima, samo na znanje.  

- Predsjednica čita članovima dopis učiteljice J.D.-S., koji je ona, ponukana tekstovima o 

njoj u Viber grupi zatražila da Predsjedavajuća pročita. Obzirom da nema prisutnih 

članova koji su u grupi pisali o učiteljici dopis ostaje bez rasprave, ali članovi se slažu 

da grupa Viber nije službeni kanal i da bi učiteljica trebala bilo kakve komentare 

iskazane na taj, neslužbeni i neozbiljni način ignorirati. 

- Novosti oko nadogradnje/izgradnje Škole – članovi iznose prigovor da i ova školska 

godina počinje sa radom u dvije smjene što utječe na izvanškolske aktivnosti učenika. 

Ravnatelj prenosi da Škola nije prošla na natječaju za izradu projektne dokumentacije 

te da će se svakako obratiti osnivaču da školu prijavi na novootvoreni javni poziv za 

izgradnju, rekonstrukciju i opremanje osnovnih škola nadležnog ministarstva. 

 

Kako je dnevni red iscrpljen, sjednica završava s radom u 20:00 sati.                          

              

             ZAPISNIČAR:                                  PREDSJEDNICA VIJEĆA RODITELJA: 

     _____________________                               _________________________                                                                                                                                       

              Ines Sajko, v.r.                                          Mirjana Palada Kmetović, v.r. 


